
Zápis č. 1/2014 
ze zasedání  Výkonného výboru SZM, 

dne 29.1.2014, Praha, AČR 
 
 
Přítomni:: pp. Smrž, Křovina, Honzák, Svoboda, Vostatek, Jenčovský, pí.Kneblová 
Omluven: p.Kout, sl.Kulhánková 
Koordinátor: pí. Švejdová 
Hosté:  Vicepresident pro motocyklový sport Martin Sodomek, p.Ittner 
 
Jednání zahájil předseda výboru p.Smrž  
 
1. Schválení zápisu 
Byl schválen zápis č. 11/2013 z posledního jednání VV SZM. 
 
2. Změny a úpravy NSŘ SZM, předpokládané termíny schválení a zveřejnění 
VV SZM schválil FIM / FIM Europe / Alpe Adria změny ve vlajkové signalizaci i pro 
podniky FMS AČR a to již od letošní sezony.  
Zástupci jednotlivých disciplín zapracují případné změny do sportovních řádů a předloží 
ke schválení VV SZM v termínu tak, aby o případných změnách byli činovníci a jezdci 
seznámeni na školení. Normy tratí zpracuje p. Křovina. 
Veškeré  řády budou zveřejněny na webu Autoklubu ČR. 
 
3. M MČR SZM – první podnik při IMRC, organizace, jury, národní delegát 
Předseda výboru p.Smrž informoval VV o jednání s promotérem, po sportovní stránce 
bude podnik zabezpečen IMRC (ZU, jury, činovníci). Pro tento podnik na Slovakiaringu 
VV delegoval jako národního delegáta p. Ittnera. 
 
4. Požadavek jezdců na vypsání třídy SSP 400 
VV projednal tuto žádost s tím, že pro letošní rok již není možné měnit nebo doplňovat 
na podzim schválený systém mistrovství. Vzal v úvahu počet jezdců a možné následky 
vypsání nové třídy a rozhodl v letošní sezoně sledovat počty a výkonnost žadatelů a 
konečné rozhodnutí přijmout při organizaci sezony 2015. Jednáním s p. Drešerem VV 
pověřil předsedu M. Smrže. 
 
5. Jednání s TV o přenosech podniků SZM 2014 – současný vývoj projektu 
Předseda výboru informoval o průběhu jednání s TV – zatím pozitivní. Jednání budou 
nadále pokračovat, spolupráce je možná i s TV Prima.. 
  
6. Reprezentace 
P. Svoboda předložil výkonnému výboru materiál, který zpracoval na základě návrhu 
předsedy VV a připomínek jednotlivých členů ohledně specifikace práv a povinností 
manažera reprezentace a reprezentačního týmu. VV po několika připomínkách materiál 
schválil. Tento materiál bude podkladem k dalším krokům pro vytvoření 
„Reprezentačního týmu SZM AČR“. Zástupci jednotlivých disciplín předloží návrhy pro 
osobu možného manažera reprezentace a návrh  jezdců zařazených do  
„Reprezentačního týmu SZM AČR“. Celkový počet cca 20. Tito jezdci mohou, ale 
nemusí být totožní s jezdci, kteří obdrží příspěvek z programů MŠMT. 

 
 



7. Zprávy sekretariátu 
Byly podány informace o: 

 oslavách 110.výročí založení Autoklub ČR. Pozváni jsou výkonné výbory, odborné 
komise a někteří významní pořadatelé a jezdci. 

 novém formuláři pro pojištění pořadatelů, který bude v nejbližší době zveřejněn na 
webu Autoklubu ČR. 

 o závěrech MŠMT k sezoně 2014, kde pro SZM je uznán příspěvek pro  
 1 jezdce MS GP na 4 závody 
 1 jezdce ME dragsterů pro celý seriál 
 3 jezdce pro ME Albacete 
 a minipaušál pro miniracing.  

Rozsah podpory MŠMT se odvíjí od úspěšnosti v seriálech MS a ME v předchozím 
roce. 

 souhlasu DMSB k pořádání  dvou podniku velké silnice na okruzích Most a Brno. 

 souhlasu DMSB k pořádání podniku dragsterů v Bechyni ve stejném termínu s 
naším MMČR (po konzultaci a doporučení zástupce pro dragstery pí. Kneblové).  

 
 
8. Různé 

 Zástupci jednotlivých disciplín informovali VV o přípravách sezony. Přípravy 
probíhají standardně, v souladu s NSŘ. 

 při delegacích činovníků bude přihlédnuto ke zkušenostem pořadatele tak, aby byl 
zajištěn hladký průběh podniků 

 p. Smrž informoval o jednání s pořadatelem IMRC a o dotazech jezdců na typ 
licence k účasti a bodování v tomto seriálu – pro vyjasnění sekretariát zveřejní 
informaci na webu AČR.  

 p. Vostatek přednesl návrh čerpání finančních prostředků MŠMT  - Program II - na 
SCM – 50%, 15% akademie1, 15% akademie2, 10% dragstery, 10% rezerva.  Pro 
dragstery, z rozpočtu vyčleněných  10%,  není přijatelné. Závěr: zástupce dragsterů 
pí. Kneblová připraví do příštího jednání protinávrh, se zdůvodněním,  výbor jej 
projedná a přijme konečné rozhodnutí. 

 p. Sodomek navrhuje zařadit do kalendáře PPO německý podnik Int. Frohburger 
ADAC Dreieckrennen. Schváleno, pouze započítáme body do našeho poháru. 

 
 
Zapsala: Yvona Kneblová 
Schválil: Martin Smrž 
 
 


